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Protokół nr 1/2024                                                                                                                         

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 13 czerwca 2024 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w opolskim Ratuszu w sali 

nr 312 i trwało od godz. 900 do godz. 914.  

Posiedzeniu przewodniczył radny Tomasz Kaliszan - przewodniczący Komisji.  

         W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji (radni: Tobasz Gajda, Małgorzata 

Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder Lilianna Łuczkiewicz, Michał Nowak, 

Edward Odelga). 

Listę obecności członków Komisji oraz gości załącza się do protokołu.  

Przewodniczący obrad przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.11.2024 na działanie dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Osobom Bezdomnym i Uzależnionym w Opolu. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.14.2024 na działanie Prezydenta Miasta 

Opola. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.15.2024 na działanie Miejskiego 

Zarządu Dróg w Opolu. 

4. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

 

Radna Małgorzata Jarosz-Basztabin przedstawiła swoje stanowisko w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr OR-I.1510.11.2024 na działanie dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Osobom Bezdomnym i Uzależnionym w Opolu dot. organizacji tej jednostki, 

funkcjonowania MOPOBiU w okresie remontu toalet oraz braku ogrzewania i dostępu do 

ciepłej wody w okresie zimowym 

 

Nie było pytań i dyskusji nad omawianym tematem. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

13 czerwca 2024 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.11.2024 zgadza się ze stanowiskiem 

radnej rozpatrującej skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za nieuzasadnioną. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: 

Tobasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Edward Odelga). 
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Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 2. porządku obrad: 

 

Radny Tobiasz Gajda przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr OR-I.1510.14.2024 na działanie Prezydenta Miasta Opola w związku z podejrzeniem 

oszustwa komputerowego. 

 

Pytania do omawianej skargi zgłosił radny Tomasz Kaliszan. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielili radny Tobiasz Gajda i Krzysztof Śliwa – 

główny specjalista w Biurze Urbanistycznym. 

 

Nie było dyskusji nad omawianym tematem. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

13 czerwca 2024 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.14.2024 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za 

nieuzasadnioną. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 7 radnych (radni: 

Tobasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak, Edward Odelga). 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad: 

 

Radny Tomasz Kaliszan przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr OR-I.1510.15.2024 na działanie Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu w sprawie 

nieodpowiedniego stanu technicznego ulic F. Chopina i F. Nowowiejskiego w Opolu. 

 

Nie było pytań i dyskusji nad omawianym tematem. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

13 czerwca 2024 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.15.2024 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie jej za 

nieuzasadnioną. 
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Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 7 radnych (radni: 

Tobasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kimder, Lilianna 

Łuczkiewicz, Michał Nowak, Edward Odelga). 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

Ponadto radny Tomasz Kaliszan zgłosił wniosek do Prezydenta Miasta Opola 

Arkadiusza Wiśniewskiego o treści: 

 

W związku ze skargą nr OR-I.1510.15.2024 na działanie Miejskiego Zarządu Dróg 

w Opolu w sprawie nieodpowiedniego stanu technicznego ulic F. Chopina 

i F. Nowowiejskiego w Opolu, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje o informowanie 

członków Komisji o rozpoczętych pracach dot. remontów, planowania i projektowania 

ww. ulic. 

 

Wniosek został przyjęty na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 

13 czerwca 2024 r. w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Tobasz Gajda, 

Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Lilianna Łuczkiewicz, Michał 

Nowak, Edward Odelga). 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad: 

 

W punkcie Sprawy różne radny Tobiasz Gajda zadał pytanie dotyczące terminu 

następnego posiedzeniu Komisji. 

 

Odpowiedzi na zadanie pytanie udzielił przewodniczący Komisji radny Tomasz 

Kaliszan. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. Tym samym porządek obrad został wyczerpany 

i przewodnicząc obrad zamknął posiedzenie.  

 

 

 

   Przewodniczący Komisji  

                                                                                                                 

  Radny Tomasz Kaliszan 

 
 

Protokołowała:  

 

Elżbieta Pawlicka 


